
 

Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-05-06 

Närvarande: Lars-Åke Lundh, Lena Clementson, Fredrik Helgesson,  
Pär Karlsson, Lennart Johansson-Ax, Herman Kilsäter och Bertil Källman.  
Anm. förhinder: Lotten Linde 
 

1) Lars-Åke förklarade styrelsemötet öppnat. 

 

2) Dagordningen godkändes. 

 

3) Till justeringsman valdes Herman Kilsäter. 

 

4) Föregående styrelseprotokoll genomgås 

 

Valberedning 

Lars-Åke rapporterade om de problem som fortfarande finns att få tag på folk att vilja 

engagera sig, både i styrelsearbete som andra uppgifter inom klubbens verksamhet. Tiden 

går fort och snart står vi där igen inför ett nytt årsmöte. 

Alla i klubben behöver arbeta för att hitta nytt folk att vara med i styrelsearbetet. 

 

Beslutas att: 

Ett allmänt upprop behöver göras för att försöka hitta personer som vill engagera sig i 

styrelsearbetet. 

 

Ny Grill och parasoll: 

Lena C har troligen fått sponsring på en ny grill. Får besked inom kort. 

Vad gäller parasollen inget nytt. 

 

Märka ut bryggplatser: 

Herman har pratat med Jonas A och han kan inte hjälpa till. Maxi-reklam kan fixa till våra 

sex bryggplatser. Han beställer ett 20-tal skyltar så man kan sätta både på bryggan och på 

kanten av bryggan. 

 

Återträff vuxenseglarskola: 

Lennart meddelar att vi fått ställa in denna då vi har fått in för få anmälda. Styrelsen anser 

att vi skall göra ett nytt försök tidigare i höst samt nästa vår och försöka fånga 2023 & 

2024 års deltagare. 

 

5) Ekonomi 

Fredrik rapporterar att klubben har ca 140 000kr i kassan. 

Det som inte är betalt är 8000kr för båtförsäkringar. 

 

Fredrik införskaffade en LG-tv för 500kr inför vårmötet för att kunna förevisa VR-segling. 

 

Beslutas att: 

godkänna inköp av tv:n 

 

Pär redovisar att 31 000kr inkommit i medlemsavgifter (93 av 157st). 

 

Lars-Åke ställer frågan om att införskaffa mobilt bredband till klubben. Styrelsen ställer 

sig positiv till förslaget och Fredrik meddelar att han kan tänka sig kolla på det. 



 

Beslutas att: 

Fredrik kollar upp mobilt bredband till nästa möte. 

 

Styrelsen ser att ”svinnet” i våra kylskåp fortfarande är för stort, d.v.s. 

medlemmar betalar inte för sig när de tar dricka mm. 

För att inte tvingas sluta erbjuda dricka mm i vårt kylskåp anser vi att tonen behöver 

skärpas till. 

 

Beslutas att: 

uppdra åt Fredrik H att göra ett anslag om att man måste betala för sig för det man handlar. 

 

6) Ny säkerhetsbåt 

Pär meddelar att vi fått 50 000kr godkänt av RF-SISU till en ny säkerhetsbåt. 

Lars-Åke kontaktar Marinkompaniet och beställer båten samt kontaktar Sparbanken i 

Karlshamn om inköpet. 

Herman kontaktar Hamel och kollar om de har en trailer att låna ut för att kuna hämta 

båten. 

 

7) Dagläger 

Lars-Åke visar det förslag till utskick Jonas A gjort inför daglägret. Två perioder finns med 

(17-20/6 och 24-27/6). 

Jonke på Sparbanken har meddelat att även marknadsavdelningen på Sparbanken i 

Karlshamn vill skissa på ett förslag till anslag för lägret. Herman skickar till Sparbanken 

när han har fått uppdaterat Jonas uppdaterade anslag. 

Instruktörer till lägret är ok. 3-4 ungdomar från klubben samt Bo R och Lena C. 

 

8) Inköp 606 

Fredrik Helgesson har erbjudit klubben att köpa hans 606:a ”Stradivarius”. 

 

Beslutas att: 

Bordlägga frågan tills vidare. 

 

9) Rotaryläger 2024. 

Lennart rapporterar att lägret nu är fullbokat med 18 ungdomar från olika håll i Europa. 

Det saknas fortfarande 3 värdfamiljer. Önskvärt är att en värdfamilj tar emot två 

ungdomar. 

 

10) Vuxenseglarskola 

Lars-Åke rapporterar att det finns bra med instruktörer till årets vuxenseglarskola. Herman 

kommer stå för teoridelen under kursen. Än så länge är det ett 10-tal anmälda men sista 

anmälan är den 31 maj så det lär bli fulltecknat även i år. 

Påminnelse om anmälan behöver göras. 

 

Beslutas att:  

Pär lägger ut en nyhet med påminnelse på hemsidan och Lennart lägger ut en påminnelse 

på facebook 

 

11) Sektionerna – Junior/ Nybörjare 

Herman rapporterar ungdomsseglingarna startar på tisdag med ”torrsegling”. 

Det ligger en påminnelse på hemsidan om att man skall gå in och anmäla sig. 

Än så länge är det ungdomar från förra året samt en ny anmäld. 



 

Kappsegling 

Beslutat att köra Sparbanken i Karlshamn Cup med appen ”klubbsegling”. 

Introduktionskvällar beslutade till den 19 maj kl. 17.00 och 18 maj kl 18.00 

Första seglingen genomförs ”traditionellt”.  

 

RC-båtar 

Finns för användning. 

 

Utbildning 

Inget att rapportera 

 

Fastighet/ båtar 

Båtar:  En del jobb att göra med 606:or. Lars-Åke kontaktar ”faddrarna”. 

Fastighet: Hyllor uppsatta i förrådet (gamla bastun) 

 

Behöver samla ihop ett gäng för att väggen behöver skrapas och målas.  

 

Beslutas att: 

Skicka ut ett upprop om att det behövs arbetskraft den 19 maj kl 15.00. 

Medtag färgskrapa. 

 

Trivsel 

Vi har trivsel       

 

12) Övrigt 

Lars-Åke informerade om att det kommit en förfrågan om att arrangera SM i Express 

2025. Ansökan skall i de fall vi beslutar så vara inne så snart som möjligt. 

 

Beslutas att: 

Ta upp frågan på nästa styrelsemöte 

 

13) Avslutning 

Lars-Åke avslutar mötet och tackar för visat intresse.  

 

 

 

_________________________________ ________________________________ 

Ordförande Lars-Åke Lundh  Sekreterare Pär Karlsson 

 

_________________________________ 

Justeras Herman Kilsäter 


